



برامج إدارة عمليات الذهب

إدارة منشأة الذهب مالياً وإدارياً بالنقدية والعيارات والأوزان ورقابة مختلف عمليات البيع والشراء ببرامج أستاذ عام ومخزون ومبيعات ومشتريات مخصصة لعمليات الذهب في قطاعي الجملة والتجزئة.

انقر هنا للوصول للمعلومات الكاملة عن برامج إدارة عمليات الذهب

أهم المميزات:

- 1 التعامل مع جميع عيارات الذهب ونسبة ذهب كل عيار، وتحديد عيار عملة الميزانية لتقييم باقي العيارات والمركز المالي وربط أصناف الذهب بالعيارات.
- 2 توزيع أصناف الذهب في مجموعات مخزنية متعددة المستويات، وتوليد الرقم المتسلسل وباركود الصنف آلياً، والتعامل مع الصنف بالوزن والعدد.
- 3 مرونة توليد سعر الجرام آلياً بناءً على سعر الأونصة العالمي، والتعامل مع الفصوص بأنواعها وأوزانها في عمليات البيع والشراء.
- 4 التعامل مع أجور المصنعية بالجرام أو القطعة ورقابة تكاليفها، وإمكانية بيع طقم الذهب بكل مكوناته أو باستثناء مكون أو بيع أحد المكونات.
- 5 تنفيذ عمليات الصب والتحليل وعمليات تحويل الكسر إلى جديد أو العكس وعمليات القص للأصناف لإثبات ما يلزم في كل عملية.
- 6 التعامل مع أصناف المواد والمستلزمات Non Gold كالجبس والفصوص والعلب وغيرها.
- 7 تنفيذ إجراءات الصرافة ببيع وشراء العملات النقدية.
- 8 رقابة ومتابعة حركة الأصناف كوزن وعدد، وأرصدة الحسابات والعملاء والموردين، وحركة صندوق وخزينة الذهب، وأداء العمليات لمعرفة العجز أو الفائض في رصيد الذهب.
- 9 إصدار تقارير متنوعة إجمالية أو تحليلية بالعيار الأساسي للذهب أو العملة المحلية النقدية أو كليهما.

برامج إدارة عمليات الذهب مخصصة لتحقيق تكامل حوسبة منشأة أعمال الذهب في كل عملياتها المهنية الفنية.



Gold Management Software

Gold Management Software is specialized end-to-end solutions to manage gold enterprises transactions including cash, contents, weights, sales and purchases via General Ledger, Inventory, Sales, and Purchases modules.

[Click here for full information](#)

Key Features

- 1** Handle all gold contents, identify content of balance sheet currency to evaluate other contents and financial statement, and link gold types with contents.
- 2** Classify gold categories to multi-level inventory groups, automatically generate item serial number and barcode, and handle the item per weight and number.
- 3** Generate automatic gram price based on the international ounce price, and handle all gemstones types in sale and purchase transactions.
- 4** Manage and control manufacturing fees per gram or piece with the capability of selling whole gold set, except piece or only one piece.
- 5** Carry out gold ingoting, changing status from broken to new, and cutting gold items.
- 6** Handle non-gold items such gemstones, boxes, wax... etc.
- 7** Carry out currencies exchange transactions.
- 8** Control and follow up items movement per quantity and weight, accounts balances, clients and suppliers, cash in hand, and performance to report any inventory deficit or surplus.
- 9** Issue miscellaneous overall or detailed reports in standard gold content, local currency or both.

Gold Management Software is specialized end-to-end solutions to automate gold companies' transactions.